BBS High School

Questions Your Child's Teacher Would Love to Answer At Back To School Night

- 1. How will you respond if or when my child struggles in class?
- 2. What are the most important and complex (content-related/skills-related) ideas my child needs to understand by the end of the year?
- 3. How is critical thinking used on a daily basis in your classroom?
- 4. How are assessments designed to promote learning rather than simple measurement?
- 5. What kinds of questions do you suggest that I ask my children on a daily basis about your class?
- 6. What are the most common barriers you see to academic progress in your classroom?
- 7. How do you see the role of the teacher in the learning process?
- 8. What am I not asking but should be?

المرحلة الثانوية في مدرسة البيان ثنائية اللغة الخاصة أسئلة قد يرغب معلمو أبنائكم الإجابة عليها خلال أمسية العودة إلى المدرسة

- 1. كيف ستجيبون على أبنائنا إذا /أو عندما يواجهون صعوبة داخل الصف؟
- 2. ما هي الأفكار الأهم والأكثر تعقيداً (من حيث المضمون/المتعلقة بالمهارات) التي يجب أن يدركها أبنائنا مع نهاية العام

 - ري. . 3. كيف يتم إستخدام التفكير النقدي بشكل يومي داخل الفصل الدراسي؟ 4. كيف تم وضع التقييمات بحيث تعزّز عملية التعلّم بدلاً من أن تكون مجرد وسيلة للقياس؟
 - أى نوع من الأسئلة تقترحون أن نسألها لأبنائنا يومياً بخصوص المادة التي تدرسونها لهم؟
 - 6. ما هي العقبات الشائعة التي تعيق عملية النطور الأكاديمي التي قد تلاحظونها داخل فصولكم؟
 - 7. ما هو الدور الذي يلعبه المعلم برأيكم في عملية التعلم؟
 - 8. ما الذي نسينا أن نسألكم عنه؟